
KOMISE PRO IT A ELEKTRONOZACI NIČ PRAHA 4

Zápis: 1. zasedání dne 25. 3. 2019 od 16:30 v zasedací místnosti 3.
podlaží úmC P4, Antala Staška BOb, Praha 4

Přítomni: dle prezenční listiny - komise byla usnášeníschopná

Úvodem si byli navzájem představeni členové komise.

l Program komise:

l) Otevřená města
2) Newsletter
3) Realizace stížnosti a návrhů od občanů k MČ Prahy 4 (nové téma vzešlé s řad Komise)
4) Otevřenost rady
5) Dopis online - hybridní pošta

2 Průběh komise:

2.1 Úvodní slovo
pronesl pan místopředseda Vansa, čÍmž zahájíl jednání komise a představil jednotlivé projednávané
body. Dále informoval komisi o nákupu počítačů počtu 83ks na výměnu zastaralé techniky na MČ
Prahy 4. Cílem je pak postupná obnova již nevyhovujÍcÍch 360 ks počítačů s datem výroby 2010.
Součásti obnovy je i nasazení nové verze Windows 10 včetně jeji customizace
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2.2 Otevřená města
Pan Vansa informoval o tom, co to je ,,Spolek otevřená města" Software cityvizor -
Rozklinkávací rozpočet a jak by chtěl tohoto využít.
Komise dále diskutovala o:

a) Co je to Spolek otevřená města
b) Kolik lidi je ve spolku a jaký má roční rozpočet (2 mil korun)
C) Kdo již využívá SW cityvizor (MČ Prahy, jako je mč p4, MČ P3 a dále se v MČ PIl

a MČ P12 chystá její nasazení. Další z měst, který tento systém využívá, jsou Brno a
Černošice.)

d) Možnosti Rozklikávaciho rozpočtu
e) Na jaké platformě je spuštěn - jedná se o webovou platformu
f) Jaké náklady přinese implementace Rozklikávací rozpočet - cca do 20 000,-
g) Kdo by měl být finální distributor Rozklikávací rozpočet - ICT Operátor
h) Jak časově náročná je instalace do prostředí IS MČ Prahy 4
i) Kdo vyvíjí sw a pro koho je určen - pro města a městské části
j) jaký je rozdíl mezi Rozklikávacím rozpočtem od firmy Gordic (který vlastnime) a

Rozklikávacim rozpočtem od Spolku otevřených měst. - Rozdíl je v detailu rozpadu
do které hloubky oba sw jdou. sw od firmy GORDIC neposkytuje takový detail jako
SW do Spolku otevřených měst.

Díky tématu Rozklikávacího rozpočtu se Komise dostala až k tématu rozpočtu ICT MČ Prahy
4. Bylo poukázáno, že veřejný přehled rozpočtu je nepřehledný a dotázáno jak byl sestavován.
Pan radní Hora vysvětlil, že současný rozpočet vychází z loňského rozpočtu, je velmi
poddimenzovaný a součástí rozpočtu je i rezerva v hodnotě l mil, kdy v rezervě již byla
alokována částka 200 000,- na projekty Otevřených měst. Dále bylo přislíbeno, že přehlednost
rozpočtu bude přepracována, tak aby byl lépe čitelný a nebyl dělený na takové množství
položek s různým detailem zaměření.

2.3 Newsletter
Pan místostarosta Vansa a pan radní Hora představili projekt Newsletteru. Komise pak
diskutovala o tom jaká je důležitost projektu vZhledem k periodiku Tučňák, jaké jsou mezi
nimi rozdíly a zda se neduplikuji jako informační kanály. Jednalo se též o tom, že měsíčník
Tučňák je distribuovaný jak v papírové podobě, tak elektronické. Dále zde byla zohledněna
informace, že ne všude je měsíčník Tučňák v papírové podobě dostupný. Dále pan radní Hora
informoval, že Newsletter by měl obsahovat výběr témat - filtr, kde si občan může zvolit
preference svého zájmu. Dále informoval, že Newsletter by měl vycházet častěji než měsíčník
Tučňák a to z toho důvodu, aby časové omezené akce nebyly propásnuty.

2.4 Realizace stížnosti a návrhů od občanů směrem k MČ Prahy 4
Pan Hakl oslovil pana radního Horu s dotazem, jakým způsobem může občan Prahy 4 řešit
své stížnosti, připomínky a návrhy směrem k MČ Prahy 4. Pan radní Hora pak informoval
Komisi o centrální aplikaci pro působnost celého města Prahy s názvem ,,změnte.to".
Aplikace nyní fúnguje, ale v minulém volebním období byl pozastaven její rozvoj, který se
nyní opět spouští. Dostupnost aplikace je na stránkách MČ Prahy 4 konkrétně



http://www.praha4.cz/ pod banerem ,,změnte.to." námět, stížnost, pochvala. S dovětkem, že
zde se může občan tázat či ztěžovat.

2.5 Otevřenost rady
Pan rada Hora informoval o hlavních tématech:

a) Ušetření práce příprav Rad, Zastupitelstev a Komisí prostřednictvím ,,modulu
usnesení", kde zmínil i finanční náročnost a stav ve kterém se projekt nachází. Tzn. již
je nainstalována testovací verze naším smluvním dodavatelem firmou Marbes a nyní
probíhá testováni prostředí, kdy bude navazovat paralela při tvorbě materiálu do Rady
MČ Prahy 4

b) Zveřejňováni průběhu jednání rady
c) Zveřejňováni programu rady
d) Zveřejňování Důvodových zpráv z materiálů poskytnutých Radě

2.6 Dopis online - hybridní pošta
Komise byla informována co je to Hybridní pošta - dopis online, jaké služby zajišťuje a kdo
to zajišt'uje. Dále komise byla informována, že byla uzavřena smlouva na tyto služby
s Českou poštou a.s. na období pouze 6 měsíců, z důvodů veřejné soutěže na nového
dodavatele. Dále byla Komise informována o predikci počtu pokut za měsíc, což je 8000.
Dále Komise diskutovala o relevantnosti této služby. Vznikl požadavek na zjištění statistiky
úspěšnosti výběru pokut oproti nákladům na zřízení. Z důvodů té skutečností, že MČ Prahy 4
nyní začíná vybírat pokuty ze zón placených stání, není možné tuto statistiku získat místně.
Dále byla informovaná Komise ze zdrojů schůzek IT v rámci celé Prahy. Při ročním
predikovatelném počtu pokut 96 tisíc, o průměrné úspěšnosti (informace ze statistik ostatních
MČ Prahy) 60% a výše pokuty 500,-KČ, je finanční výše získaných prostředků 28,8 mil ročně
a predikovatelných nákladů na Hybridní poštu - Dopis online 500 tis. ročně. Z tohoto důvodu
vyplývá, že zavedení služby je rentabilní.

USNESENÍ Č. l

a) Komise doporučuje vypracovat ekonomickou analýzu nákladů zavedení Hybridní pošty
- Dopisu online a s tím spojených úspor a to jak finančních tak personálních.

b) Komise doporučuje využit jako modelový příklad Odbor životního prostředí a dopravy
pro analýzu situace před a po zavedení Hybridní pošty - Dopisu online.

Průběh hlasováni pro usneseni č. l:

7 hlasovalo pro, O hlasovalo proti, O se zdrželo hlasováni
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3 Doporučení komise:
· zajistit přehlednější rozpad rozklad ICT MČ Prahy 4.
· Rozeslat všem členům komise bezpečnostní audit od finny ESET z roku 2017.
" zajistit dohodu s koalicí na téma Rozklikávaciho rozpočtu včetně hloubky detailu a

plánu postupu realizace.
" zajistit informaci o tom, kdo již tento Newsletter používá a jaké s ním má zkušenosti
· Pokusit se zajistit statistiku úspěšnosti vybírání pokut z jiné MČ.
· Přednést Usnesení č. l Radě MČ Prahy 4.

4 Různé:

Příští zasedání komise se bude konat 30. 4. 2019

Jednání komise bylo ukončeno v 19:45 hodin.

Zapsal: Petr Uhlíř, MSc. - tajemník komise

Schválil: Mgr. Tibor VanŠa >predseda komise

Dne: 27. března 2019
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